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Martin Halasz

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kwilcz
z prac pomiędzy sesjami

29.08.2024 r. - 26.09.2024 r.

Na podstawie § 33 pkt 4 Statutu Gminy Kwilcz przedstawiam informację Przewodniczącego
Rady Gminy Kwilcz oraz przewodniczących komisji stałych o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym.

29.08.2024 r. Prowadziłem V Sesję Rady Gminy Kwilcz.

30.08.2024 r. Sprawdziłem listy obecności, podpisałem zestawienie diet radnych.

02.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat propozycji odpowiedzi
i zaproszenia (wskazanie terminu), które chcę wystosować do Pana
Starosty Międzychodzkiego w związku z pismem Starosty skierowanych
do Rady Gminy Kwilcz dot. partycypowania w kosztach wymiany
instalacji wodociągowej w ciągu drogi - ul. Miłostowskiej w Kwilczu,
w związku z planowaną inwestycją prowadzoną przez Powiat
Międzychodzki.

02.09.2024 r.

Uczestniczyłem wraz z Panią Wiceprzewodniczącą Renatą Mizerą
oraz częścią radnych we Mszy św. z okazji rozpoczęcia roku szkolnego
i 85. rocznicy wybuchu II wojny światowej. Po mszy wzięliśmy udział
w uroczystościach na Skwerze Pułkownika Łukasza Cieplińskiego,
a następnie Pani Wiceprzewodnicząca udała się do Szkoły Podstawowej
w Luboszu, ja do Szkoły Podstawowej w Kwilczu, na inaugurację roku
szkolnego 2024/2025.

02.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panią Wiceprzewodniczącą Renatą Mizerą na temat
przygotowań do dożynek gminnych organizowanych w ramach Dni Ziemi
Kwileckiej. Pani Wiceprzewodnicząca uczestniczyła w tym dniu
w kolejnym spotkaniu z organizatorami i Sołtysami, przekazała mi
najważniejsze informacje i ustalenia. Pani Wiceprzewodnicząca,
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która gorąco zachęcałą do odrodzenia po czasie pandemii tradycji
organizacji dożynek gminnych i przyjęcia odpowiedniego formatu tego
wydarzenia, uczestniczy w przygotowaniach, reprezentując Radę Gminy
Kwilcz.

03.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wiceprzewodniczącym Wojciechem Olejnikiem,
prosząc go o udział w posiedzeniu Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby
Rolniczej w Międzychodzie zaplanowanym na 12 września br., na które
otrzymałem zaproszenie. Tematem spotkania jest omówienie bieżącej
sytuacji w rolnictwie oraz narastający problem związany z ASF.
Rozmawialiśmy również na temat planowanego terminu wyjazdowego
posiedzenia Komisji finansowo-gospodarczej, której radny Olejnik
przewodniczy. Posiedzenie będzie objazdem dróg zaproponowanych
przez radnych (także Sołtysów zgłaszających radnym poszczególne
drogi), które mają być skategoryzowane i zaplanowane
w odpowiedniej kolejności i technologii do budowy, modernizacji
lub remontu. Całościowy plan będzie przedmiotem kolejnych obrad
komisji, następnie Rady Gminy Kwilcz.
Rozmawialiśmy również na temat zmian w regulaminie utrzymania
czystości i wywozu odpadów na terenie gminy Kwilcz, zasadach,
które mogłyby zostać zaktualizowane, zmienione - chodzi o sposób
naliczania opłaty za odpady komunalne uzależnione od ilości i rodzaju
oddawanych odpadów.

04.09.2024 r.
Rozmawiałem z Panią Wiceprzewodniczącą Renatą Mizerą na temat
przygotowań do dożynek gminnych organizowanych w ramach Dni Ziemi
Kwileckiej i kolejnych ustaleniach.

06.09.2024 r.

Mieszkaniec Sołectwa Kubowo przekazał mi informację, że występuje
problem z zakrzaczeniem i zarośnięciem dróg zarówno na odcinku drogi
powiatowej jak i na odcinku drogi gminnej w Kubowie: uschnięte drzewa,
połowy drzew, zwisające uschnięte konary.

07-08.09.2024 r.

Uczestniczyłem w obchodach Dni Ziemi Kwileckiej 2024
oraz w dożynkach gminnych (niedziela), w które zaangażowały się
wszystkie sołectwa Gminy Kwilcz. Ogromne podziękowanie
dla wszystkich osób, które włączyły się w przygotowanie Dni Ziemi
Kwileckiej oraz dożynek gminnych, w tym dla sołtysów i radnych.
Dziękuję Pani Wiceprzewodniczącej Renacie Mizera za inicjatywę
i wykazaną troskę w kontekście formy przygotowania dożynek i podjęcia
wysiłku zorganizowania przedstawicieli każdego z sołectw.

09.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat pisma złożonego przez Zarząd
Powiatu Międzychodzkiego w sprawie zabezpieczenia środków
finansowych w budżecie Gminy Kwilcz na 2025 r. Chodzi o wymianę
wodociągu w ciągu ul. Miłostowskiej w Kwilczu, ulicy która będzie
modernizowana. Inwestycja realizowana jest przez samorząd powiatowy.
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09.09.2024 r.
Zapoznałem się z pismem mieszkańca Niemierzewa w sprawie
uciążliwości spowodowanej funkcjonowaniem podmiotu gospodarczego
w sąsiedztwie.

09.09.2024 r.
Zapoznałem się z informacjami w sprawie odpadów komunalnych
przekazanych przez p. Grzegorza Korpika do biura Rady.

09.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panią i Panem Wiceprzewodniczącymi w sprawie
udziału w obchodach Dnia Sybiraka, na które otrzymaliśmy zaproszenie
do Szkoły Podstawowej w Kwilczu.
Rozmawiałem również z wiceprzewodniczącym Wojciechem Olejnikiem
na temat planowanych posiedzeń Komisji finansowo-gospodarczej,
w kontekście tworzonego nowego programu budowy, remontów
i modernizacji dróg w Gminie Kwilcz. Rozmawialiśmy również na temat
odpadów komunalnych, pochylenia się nad zmianami w regulaminie
i terminu omówienia sprawy podczas posiedzenia komisji.

10.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem na tematy bieżące, o
przygotowywanych projektach uchwał, przewidując termin kolejnej sesji
Rady Gminy Kwilcz. Rozmawiałem na temat pism złożonych do Pana
Wójta przez stowarzyszenie działające na terenie Kubowa.

10.09.2024 r.

Przekazałem wiadomość Państwu Radnym o możliwości zgłaszania
do biura Rady wniosków, które zbiorczo przekażę Panu Wójtowi
w sprawie propozycji do uwzględnienia na etapie konstruowania projektu
budżetu Gminy Kwilcz na 2025 rok. Przedstawiłem również etapy
uchwalania budżetu gminy.

10.09.2024 r.

Rozmawiałem z Radną Amandą Pyszną w sprawie zorganizowania
przystanku autobusowego w pobliżu ul. Leśnik, na drodze wojewódzkiej
w kierunku Sierakowa. Pani Radna zadeklarowała, że zajmie się sprawą
organizacji miejsca przystankowego dla dzieci z ul. Leśnik,
w porozumieniu i kontakcie z Urzędem Gminy w Kwilczu.

11.09.2024 r.

Zapoznałem się z pismami skierowanymi do Przewodniczącego Rady
Gminy Kwilcz oraz Wójta Gminy Kwilcz w sprawie zabezpieczenia
środków finansowych w budżecie Gminy Kwilcz na 2025 r. - zakup
ciężkiego pojazdu pożarniczego (OSP Kurnatowice) oraz wniosku
o zabezpieczenie środków finansowych na realizację kursu
kwalifikowanej pierwszej pomocy dla kilku druhów (OSP Lubosz).

12.09.2024 r.

Pan Wiceprzewodniczący poprowadził wyjazdowe posiedzenie Komisji
finansowo-gospodarczej, które dotyczyło m.in. zrewidowania stanu
zgłoszonych dróg, które miałyby zostać poddane remontom, budowie,
modernizacji.
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12.09.2024 r.
Pan Wiceprzewodniczący uczestniczył w posiedzeniu Rady Powiatowej
Wielkopolskiej Izby Rolniczej w Międzychodzie.

13.09.2024 r.
Przekazałem Panu Wójtowi zawiadomienia załatwienia sprawy według
właściwości - wnioski do wydatkowania środków z budżetu gminy.

13.09.2024 r.

Zapoznałem się pismem Wojewody Wielkopolskiej w sprawie uchybień w
złożonym przeze mnie na początku kadencji oświadczeniu majątkowym
(chodziło o brak określenia pełnionej funkcji oraz o wskazanie
przynależności majątku). Na pismo w sprawie stwierdzonych uchybień
wystosowałem odpowiedź zwrotną.

13.09.2024 r.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kwilcz Pani Amanda
Pyszna przekazała mi informację o posiedzeniu kontrolnym Komisji
Rewizyjnej zaplanowanym na 27 września br. w siedzibie Kwileckiego
Centrum Kultury i Edukacji im. Floriana Mazurkiewicza oraz Biblioteki
Publicznej w Kwilczu. Przedmiot kontroli: kompleksowa kontrola jednostki
organizacyjnej gminy - KCKiEoBP.

15.09.2024 r.
Skontaktowałem się z Panem Wójtem, żeby ustalić kierunek działań
w związku z organizacją pomocy dla powodzian na południu kraju.

15.09.2024 r.
Pan Wiceprzewodniczący Wojciech Olejnik wraz z radnymi wziął udział
w uroczystości związanej z 120-leciem działalności Chóru Parafialnego
im. Św. Cecylii w Kwilczu.

16.09.2024 r.
Zapoznałem się z harmonogramem zebrań wiejskich w sołectwach,
o którego przesłanie radnym poprosiłem Pana Sekretarza.

17.09.2024 r.
Pani Wiceprzewodnicząca uczestniczyła w uroczystościach z okazji Dnia
Sybiraka, zorganizowanych w Szkole Podstawowej w Kwilczu.

18.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Sekretarzem na temat projektów uchwał,
które miałyby się znaleźć do procedowania przez Radę Gminy Kwilcz
podczas najbliższej sesji. Rozmawialiśmy o trwającej zbiórce darów
dla powodzian i planowanych transportach na południe kraju.

18.09.2024 r.
Zapoznałem się z przesłanym do Rady Gminy Kwilcz pismem
Przewodniczącego Rady Gminy Kłodzko Pana Ryszarda Jastrzębskiego
z prośbą o pilne wsparcie finansowe i materialne w związku z powodzią.

19.09.2024 r.
Zwołałem VI Sesję Rady Gminy Kwilcz, ustalając proponowany porządek
obrad.

19.09.2024 r.
Zapoznałem się z protokołem z wyjazdowego posiedzenia Komisji
finansowo-gospodarczej Rady Gminy Kwilcz. Posiedzenie wyjazdowe
dotyczyło objazdu dróg zgłoszonych przez Radnych, które powinny

kontakt bezpośredni: halaszm@kwilcz.pl
kontakt do Biura Rady Gminy Kwilcz: rada@kwilcz.pl



zostać uwzględnione w tworzonym programie budowy, modernizacji
i remontów dróg w Gminie Kwilcz na kolejne lata.

21.09.2024 r.
Pani Wiceprzewodnicząca Renata Mizera wraz z radnymi uczestniczyła
w Gali 10-lecia Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej w Kwilczu.

23.09.2024 r.

Zapoznałem się z wnioskiem radnej Moniki Pestki-Lehmann w sprawie
propozycji do ujęcia w projekcie budżetu gminy Kwilcz na 2025 rok.
Zapoznałem się również z zapytaniem, skierowanym za moim
pośrednictwem do Wójta Gminy Kwilcz.

23.09.2024 r.
Rozmawiałem z Panem Wójtem na temat usunięcia zakrzaczeń, zarośli
na odcinku drogi w Kubowie, zabezpieczenia środków finansowych
na ten cel.

24.09.2024 r. Przekazałem Panu Wójtowi zapytanie radnej p. Moniki Pestki-Lehmann.

25.09.2024 r.
Rozmawiałem z przedstawicielką Stowarzyszenia Przyjaciół Kubowa
o planie działań, potrzebach wydatkowych w związku z podjęciem
społecznej inicjatywy porządkowania drogi.

25.09.2024 r.

Zapoznałem się z pismem Zarządu Oddziału Gminnego Związku OSP
RP w Kwilczu w sprawie zabezpieczenia dodatkowych środków
finansowych na przeglądy i zakupy związane z utrzymaniem sprzętu
pożarniczego.

25.09.2024 r.

Zapoznałem się z propozycją zmian budżetowych, szczególnie
sprawdzając, czy uwzględniono wnioski kierowane do Pana Wójta
w zakresie usunięcia zakrzaczeń i zarośli dróg i ulic oraz spraw
dotyczących ochrony przeciwpożarowej (m.in. środki na bieżące
utrzymanie i przeglądy sprzętu pożarniczego). Propozycja zmian
budżetowych uwzględniła wspomniane wyżej wnioski. Zapoznałem się
z pozostałymi projektami uchwał.

25.09.2024 r.

Rozmawiałem z Panem Przewodniczącym Młodzieżowego Sejmiku
Województwa Wielkopolskiego w sprawie organizacji wyborów
do Młodzieżowej Rady Gminy Kwilcz na kolejną kadencję oraz wizyty
przedstawicieli MRG i samorządów uczniowskich szkół w Sejmiku
Województwa Wielkopolskiego.

25.09.2024 r.

Uczestniczyłem wspólnie z radnymi w Sesji Młodzieżowej Rady Gminy
Kwilcz. Przed Sesją rozmawialiśmy w gronie radnych o wnioskach ze
spotkania informacyjnego dotyczącego lokalizacji odnawialnych źródeł
energii (ogłoszenie Wójta Gminy Kwilcz o przystąpieniu do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie
obrębów geodezyjnych Miłostowo, Daleszynek, Chudobczyce,
Wituchowo, gmina Kwilcz).
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26.09.2024 r.

Przekazałem Panu Sekretarzowi, naszym radnym powiatowym,
informację o uszkodzonej nawierzchni drogi powiatowej na odcinku
Kurnatowice - Prusim, o której stanie technicznym poinformował jeden
z mieszkańców.

26.09.2024 r.

Mieszkańcy Kwilcza przy ul. Powstańców Wielkopolskich (przy Parku
w Rozbitku) zgłosili po raz kolejny potrzebę zamontowania lamp wzdłuż
chodnika przy ulicy.
Suche drzewa, które znajdują się po stronie parku rozbickiego łamią się
i wpadają na posesje sąsiadujące, stanowiąc niebezpieczeństwo
dla mieszkańców oraz niszcząc mienie (ogrodzenie, płot posesji).
Poproszono mnie o wsparcie w sprawie.

Przewodniczący Rady Gminy Kwilcz
/-/

Martin Halasz
/podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym/
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